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Longyearbyen Jeger- og Fiskerforening har følgende innspill til "Høring- forslag 
til endringer i forskrifter etter lov om miljøvern på Svalbard 15 juni 2001 nr 
79" 
---- 
3.4 Motorferdselsforskriften §12 - tillatelse etter søknad 
 
LJFF representerer pr i dag ca 780 medlemmer.  Både fastboende og en mindre andel 
tidligere fastboende.   Våre medlemmer er glade i å bruke naturen 
 
LJFF viser til  
"Sysselmannens opplyser at det årlige antall søknader av den type er svært lavt, 
og at den ferdselen det medfører derfor har beskjeden miljøpåvirkning. 
Sysselmannen mener det derfor ikke er grunn til å fjerne kriteriet om søkerens 
tilknytning til Svalbard i § 12" 
 
Longyearbyen Jeger- og Fiskerforening stiller seg fullt og helt bak denne 
uttalelsen.   Vi anser at dagens bestemmelse er fullt ut tilstrekkelig, og at 
dette er et oppkonstruert problem.   
 
Departementet skriver at denne endringen vil få liten betydning for tidligere 
fastboende.  LJFF anser at konsekvensen vil være stor for de få det gjelder.   
 
 
Mvh 
Torgeir Prytz 
Leder LJFF.  
 


